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Są  pieniądze  na  specjalistyczne  wyposażenie  nowego  oddziału  onkologiczno-
hematologicznego  powstającego  przy  Świętokrzyskim Centrum Onkologii.  Jak  informuje
marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas, 4 mln 800 tysięcy zł udało się
pozyskać  z  funduszy  unijnych,  natomiast  900  tysięcy  pochodzić  będzie  z  budżetu
województwa.Oznacza to,  że  po oddaniu inwestycji,  będzie  można od razu przyjmować
pacjentów. W czterokondygnacyjnym budynku znajdować się będą: oddział hematologiczny
na  50  łóżek  i  6  stanowisk  do  transplantacji  szpiku,  oddział  białaczkowy,  poradnia,
laboratoria do badań zgodności tkankowej oraz ambulatorium. Dyrektor ŚCO  Stanisław
Góźdź  mówi,  że  budowa oddziału  przebiega  zgodnie  z  harmonogramem.  Budowane  są
 ściany.  Jak dodaje  na obecnym oddziale onko–hematologicznym jest tylko 28 łóżek, dlatego
zdarzają się przypadki, że pacjent musi czekać w kolejce na leczenie.  Nowy oddział  ma
zostać  otwarty  w  listopadzie  przyszłego  roku.  Inwestycja  kosztować  będzie  40  mln.
 Pieniądze pochodzić będą z budżetu  województwa oraz ze środków unijnych.


